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Записник са састанка одржаног 30.09.2024. године у Републичком геодетском заводу  
 
 
 
Дана 30.09.2024. Године у 10:00 часова, у Републичком геодетском заводу је одржан састанак 
представника Радне групе за надзор над радом Републичког геодетског завода из  Министарства 
грађевинарства, саобраћаја и инфраструктуре (у даљем тексту Министарство) и представника 
Републичког геодетског завода (у даљем тексту Завод). Састанку су присуствовали: 
 
 
- Министарство грађевинарства, саобраћаја и инфраструктуре (МГСИ): 
 
o Војкан Томић, руководилац Радне групе Министарства 
o Предраг Петровић, заменик руководиоца Радне групе Министарства 
 
- Републички геодетски завод (РГЗ): 

 
o Борко Драшковић, директор Завода 
o Дарко Вучетић, помоћник директора 
o Милош Бјелановић, начелник Одељења за другостепени поступак 
o Василија Живановић, менаџерка за приватност (ISO стандард) 
o Владица Убавић, менаџер за безбедност (ISO стандард) 
o Марина Јовановић Милонековић, координатор за имплементацију и примену ISO 
стандарда у РГЗ 
o Драган Богдановић, менаџер за безбедност (ISO стандард) 
o Ивана Лаловић, начелник Одељења људских ресурса 
o Далибор Бабић, начелник Одељења за инспекцијски надзор 
o Сузана Протић, председник Геосиндиката 
 
1. Отварање састанка 

 
- Састанак је почео у 10:07 часова. Г. Војкан Томић и г. Предраг Петровић су обавестили 
присутне да су одбили да потпишу Изјаву приликом уласка у РГЗ, која потврђује упознатост са 
безбедносним правилима и процедурама као и другу изјаву која је предвиђена у случају да гост 
не жели да потпише горе наведену изјаву. Навели су да се тајност података као и степен тајности 
утврђују законом као и да постоји форма изјаве уколико се врши увид у документа које носе 
ознаку тајности, а да су они в.д. помоћника министра и в.д. секретара министарства и да раде у 
складу са законом и да су дошли на састанак као руководилац и заменик руководиоца Радне 
групе формиране решењем министра и да не желе да потпишу изјаву. Представници РГЗ-а су 
навели  да је потписивање те изјаве стандардна процедура за све који нису запослени у РГЗ. 



Марина Јовановић Миленковић је сачекала представнике Радне групе и довела их у салу за 
састанке. 
 
2. Дискусија о безбедносним процедурама 

 
- РГЗ: Представници Завода изјавили су да је процедура уласка у зграду стандардна 
процедура предвиђена ISO стандардном из разлога што је РГЗ део критичне инфраструктуре и 
од значаја за безбедност земље. Такође, представници РГЗ су обавестили присутне да је 
процедура уласка у зграду унапред достављена Министарству.  
 
- МГСИ: Представници Министарства су обавестили присутне да је од стране руководиоца 
Радне групе планиран разговор са директором на ком би се дискутовало о начину рада Радне 
групе и спровођење надзора. Истакли су да РГЗ одреди руководиоце или запослене РГЗ-а који 
ће радити са представницима Радне групе током надзора и одговарати на њихове усмене упите 
и обезбеђивати им увид у предмете и досијее које су предмет надзора, односно за првостепене, 
другостепене предмете као и за кадровска питања. Представници Министарства су констатовали 
да ће на овај начин запослени РГЗ-а руковати опремом и системом, поштујући безбедносне 
процедуре РГЗ-а, а посебно имајући у виду хакерски напад који се десио, те ће се на тај начин 
вршити увид у предмете и досијее запослених. 
 
3. Начин рада Радне групе 
 
- РГЗ: Представници Завода су одбили да службеник Завода врши увид, већ да уколико 
Радна група сматра да је неопходан увид у предмете и досијее то мора учинити члан Радне групе 
у складу са законом а да ће Завод омогућити да се дигитални предмет који је захтеван писаним 
путем пребаци у папирни ради увида уколико је у складу са законом. Представници Завода су 
инсистирали да сва комуникација између Радне групе и Завода као и захтеви Радне групе, 
нарочито што се тиче увида у предмете и досијеа запослених, буду формални и писаним путем 
како би се избегле манипулације и неспоразуми. 
 
- МГСИ: Представници Министарства су потврдили да су сагласни са писаном 
комуникацијом, те да ће све захтеве чланова радне групе достављати у писаној форми. Такође, 
представници министарства истакли су да нису сагласни да се дигитални предмет у који је 
захтеван увид пребаци у папирни облик ради увида, већ да ће се као што је претходно наведено 
врштити увид у дигитални предмет у пристуству и уз сарадњу запосленог РГЗ-а, евентуално 
уколико постоји потреба да се нешто одштампа да ће представници радне групе то тражити. На 
питање директора да ли су представници министарства упознати са захтевом Геосиндиката да 
се састанци преносе уживо, представници Министаства су изјавили да нису сагласни са тим 
захтевом. Истакли су да Радна група неће радити ништа што би могло да угрозило 
информациони систем РГЗ и да ће све активности бити спроведене у сарадњи са запосленима у 
РГЗ. Представници министарства истакли су да неће користити сопствене рачунаре, УСБ 
меморију и сл. за приступ систему РГЗ-а. 
 
4. Приступ подацима и информационом систему 

 
- РГЗ: Представници Завода су навели су да ће, уколико постоји званичан захтев, доставити 
све што је у складу са тим захтевом и законом. Истакли су потребу за писаним захтевима како би 
се обезбедила ефикасност и поштовање процедура. 
 
- МГСИ: Нагласили су да њихов надзор подразумева „теренски надзор“ и “непосредан увид” 
у предмете и документацију, уз присуство запосленог РГЗ који би омогућио приступ на основу 
налога Радне групе.  
- РЗГ:  Коментар Завода је да то по закону више личи на Инспекцијски надзор, а не на надзор 
Министарства, са чим се представници министарства нису сложили.  
- На питање директора да ли ће се вршити надзор и ван седишта РГЗ-а, представници 
министарства су изјавили да ће бити и теренског рада ван седишта РГЗ-а и да ће РГЗ бити 



претходно информисан о месту и времену тих активности.  Присутни су се сагласили да списак 
предмета и досијеа и свих увида буде достављен писаним путем након чега ће се омогућити исти 
у складу са законом. 
 
5. Додатна питања 
 
- На питање да ли постоје предмети који су само у аналогном облику и који нису 
дигитализовани, предствници РГЗ-а су одговорили да немају такве предмете, односно да уколико 
и стигу папирном облику исте одмах и дигитализују.  
 
6. Закључци и договори 
 
• Писана комуникација: Обе стране су се сложила да сва комуникација буде у писаном 
облику. 
• План рада: МГСИ ће свакодневно достављати формални план рада са списком предмета 
за надзор. 
• Приступ подацима: РГЗ ће обезбедити приступ траженим подацима у складу са законом.  
• Теренски радови: МГСИ ће претходно обавештавати РГЗ о теренским активностима ван 
седишта. 
• Приступ информационом систему: Биће омогућен у присуству овлашћеног лица из РГЗ. 
 
 
С поштовањем, 
 
 
 
Руководилац Радне групе                                                                           ДИРЕКТОР 
 
        Војкан Томић                                                                  Мр Борко Драшковић, дипл. Геод. инж 
в.д. секретара министарства 
 
 
 
 
 
Записник сачинио/ла: 
 
__________________ 
 
 

       
 


